
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 37
van PETER VAN ROMPUY
datum: 15 oktober 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Hertenlaan Hoeilaart  -  Geluidshinder Brusselse Ring

Door het toenemende verkeer op de buitenring R0 rond Brussel ervaren de omwonenden 
in de Hertenlaan in Hoeilaart een dagelijkse geluidsoverlast. Geluidsschermen zijn niet 
aanwezig.

1. Is de minister op de hoogte van deze problematiek?

2. Welke mogelijkheden ziet de minister om de lawaaihinder voor deze buurt te 
verminderen?

3. Voorziet de minister in de plaatsing van geluidsschermen? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 37 van 15 oktober 2018
van PETER VAN ROMPUY

De enige concrete vraag, die op die locatie bij mijn administratie is binnengekomen, is 
deze van het Agentschap Natuur en Bos voor het voorzien van een visuele afscherming 
van het ruiterpad. Bij mijn administratie zijn er geen concrete vragen gekend m.b.t. 
geluidsschermen. Eerst en vooral zal de geluidsproblematiek op deze locatie 
geanalyseerd moeten worden waarna vervolgens bekeken kan worden welke 
maatregelen eventueel genomen kunnen worden.


